
Jegyzőkönyv 
 
Készült Kaposvár Megyei Jogú Város Horvát Nemzetiségi Önkormányzata Kaposvár, Szántó 
u. 5. szám alatti hivatali helyiségében 2024. november 12. napján 15.00 órakor megtartott 
közmeghallgatásról.  
Jelen voltak: a csatolt jelenléti ív szerint. 
 
Kárász László elnök köszöntötte a közmeghallgatás alkalmával megjelent Horváth Ákos 
Ervin kaposvári lakost, - aki egyebekben a Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
független képviselője -, a horvát nemzetiségi önkormányzati képviselőket, valamint a 
polgármesteri hivatal dolgozóit. 
 
Horváth Ákos Ervin érdeklődött a horvát nemzetiségi önkormányzat munkája után, hozzátéve, 
hogy elsősorban magánszemélyként szeretne ezen a közmeghallgatáson tájékozódni. Kíváncsi 
arra, hogy körülbelül hány embert ölel fel az itteni önkormányzati működés.  
Előadta, hogy tervei szerint Horvátországban kíván ingatlant vásárolni, és a családjával együtt 
oda is kíván költözni. 
A fentiek tükrében szeretne kapcsolatokat kialakítani a horvátokkal. Szeretne részt venni, ha 
lehetséges, a továbbiakban is, a munkájukban.  
Horváth Ákos Ervin elmondta azt is, hogy szívesen biztosítana helyet bármilyen 
rendezvényhez. 
 

Kárász László elnök röviden felvázolta az önkormányzat működésének lényegét, elmondta, 
hogy ápolják a nemzetiség kultúráját, a hagyományokat, kirándulásokat szerveznek, így 
folyamatos kapcsolatot tartanak más nemzetiségi önkormányzatokkal, és a kint élő  
honfitársaikkal. A testület három tagú, az önkormányzati munkát ők végzik a polgármesteri 
hivatal segítségével.   
 Az Országos Horvát-Magyar Baráti Társasággal szorosan együttműködnek, a programokat 
legtöbbször együtt csinálják, próbálnak nyelvtanfolyamot szervezni, ennek keretében már 
tartottak online nyelvórát. Taglétszámunk csökken, nyitni kell a fiatalabb korosztály felé a 
megújulás reményében. 
Kárász László elnök elmondta azt is, hogy Kaposvár összefogja a baranyai, somogyi, és a 
zalai horvátokat.  
Elnök úr ajánlotta a közmeghallgatáson megjelentnek, hogy a baráti társaságba lehetősége van 
tagként belépni, így mindig értesülhet a legfrissebbekről, és csatlakozhat a programokhoz, 
igaz, ez tagdíjfizetéssel jár.  
 
Horvát Ákos Ervin előadta, hogy a közmeghallgatáson előadottakkal összefüggésben nincs 
kérdése, nem igényel írásbeli tájékoztatást. 

További kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt, így az elnök a közmeghallgatást bezárta. 

 
K. m. f. 

 
 
     Kárász László                 Balazsin Irén 

                      elnök            képviselő,  
                                                    jegyzőkönyv-hitelesítő 


